
Protokollsbilaga KF § 2:6/2023-04-24 Dnr: KS 2023/0034

Motiv till återremiss, Kommunfullmäktige 2023-04-24
- Årsredovisning för år 2022 för Österåkers kommun och dess bolag samt för vissa

organisationer där Österåkers kommun är ägare eller annars har intressen

Den valtekniska samverkan mellan Socialdemokraterna, Roslagspartiet, Vänsterpartiet och
Miljöpartiet yrkar återrerniss av ärende 6 med bakgrund av brister i verksamhetsberättelserna för

flera av nämnderna. Exempelvis under Viktiga händelser i förskole- och grundskolenämnden
saknas att den problematiska skolfrånvaron är allt för hög och ökat från 2018 till 2022.

Förändring av statsbidrag om ca 6 miljoner kronor som enligt förvaltningen resulterat i ökat antal

barn per barngrupp. I gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden nämns inte föreläggande från

skolinspektionen som inkom under 2022. I verksamhetsberättelsen för kommunstyrelsens
produktionsutskott framgår att handlingsplanen gällande anpassning till IES öppnande är

framtagen, på fråga framgår det att det är ett pågående arbete. PWC granskning av KSPU nämns
inte heller under viktiga händelser. Vi ser att fokus enbart ligger på de positiva händelser i dessa

verksamhetsberättelser, till skillnad från exempelvis miljö- och hälsoskyddsnämnden där både
positiva och negativa Viktiga händelser tas upp.

För samverkan

Sofia Almgren (S)



Protokollsbilaga KF § 2:9/2023-04-24 Dnr: KS 2023/0016

Reservation, Kommunfullmäktige 2023-04-24
- Bildande av ett helägt kommunalt koncernbolag Österåker Stadshus AB jämte dotterbolag
samt revidering av bolagsordningar avseende de s.k. småbolagen

Miljöpartiet anser ”Det behöver klargöras vilka ärenden, som nu tas beslut om i KS, som i stället

kommer att hanteras inom Österåkers stadshus AB. Kommer ärenden som förut hanterades i

tekniska nämnden och som nu hanteras i tekniskt utskott att hanteras i Österåkers stadshus AB?
Vilka ärenden i så fall? Fastighets Holding AB, med huvudsakligt ansvarsområde mom
infrastruktur och exploatering- var hanteras dessa ärenden nu? Ge exempel. Dessutom, om
Österåkers stadshus bildas tycker miljöpartiet att det behövs fler än tre ledamöter 1 dess styrelse

då detta bolag har ett stort övergripande ansvar.

För Miljöpartiet 1 Österåker, (MP)
Sigrid Walve



Protokollsbilaga KF § 2:12/2023-04-24 Dnr: KS 2021/0246

Reservation, Kommunfullmäktige 2023-04-24
- Hållbarhetspolicy för Österåkers kommun

Hållbarhetspolicyn innehåller inga ställningstaganden eller mål, det är mycket dåligt. Avvägningen
mellan Ekologisk, Social och Ekonomisk hållbarhet tas inte heller upp. En hållbarhetspolicy

behöver tydliggöra och konkretisera Vikten av till exempel jordbruksmark och vattenkvalitet.

Hållbar utveckling ska ses som en kontinuerlig utvecklingsprocess som förutsätter Vilja till

förändring och som alltid kräver avvägningar mellan olika aspekter av hållbarhet.

För Miljöpartiet i Österåker, (MP)
Sigrid Walve

“0 M..



Protokollsbilaga KF § 2:33/2023-04-24 Dnr: KS 2021/0157

Motiv till återremiss, Kommunfullmäktige 2023-04-24
- Svar på motion nr I9/202I av Lars Frid (S)

- Namn på särskilt boende på Ljusterö

Ärendet bör utredas ytterligare med anledning av upplästa synpunkter.

Ingela Gardner (M)



Protokollsbilaga KF § 2:37/2023-04-24 Dnr: KS 2021/0271

Särskilt yttrande, Kommunfullmäktige 2023-04-24
- Svar på motion nr 37/202I från Kristina Embäck (S)

- Inköp av konst till kommunen

Roslagspartiet anser att konst är så mycket mer är en fontän vid torget, det kan vara en vacker
byggnad, en vacker bro, en rondell med konstnärlig utsmyckning, en vacker belysning vid en
kanal, ett verk 1 mosaik 1 en simhall från 70-talet eller en vackrare gestaltad infartsväg till

Österskär. Former och gestaltningar som får oss att må bra, trivas och känna stolthet över Vår
kommun. Investeringar som håller över tid.

För Roslagspartiet, (RP)
Peter Nummert



Protokollsbilaga KF § 2:39/2023-04-24 Dnr: KS 2018/0230

Särskilt yttrande, Kommunfullmäktige 2023-04-24
- Svar på motion nr l5/20I8 från Kristin Hagegård (MP) och Michael Solander (MP)

- Vackrare stadsbild i Österåker

Roslagspartiet anser att motionen Visar på ett Viktigt problem i kommunen och att nuvarande
ordning inte fungerar. Ett av rådets tänkbara uppgifter är att vara rådgivande för hur samhället

bebyggs och utvecklas. Rådet kan vara gränsöverskridande till andra nämnder såsom kultur och
fritid. Syftet med skönhetsråd är att se till en större helhet än enskilda detaljplaner.

Vi vill också referera till Vårt yttrande i ärende 19.

För Roslagspartiet, (RP)
Peter Nummert


